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PROTOKÓŁ Nr 6/21 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 18 lutego 2021 r. 

godz. 14.00 

 

 

Obecni na posiedzeniu KSS – 5 członków Komisji: 

 

1. Bruździak Jacek 

2. Kurnyta Danuta 

3. Majak Violetta 

4. Łobos Mariusz 

5. Murawski Bogdan 

 

Nieobecni na posiedzeniu KSS – 1 członek Komisji: 

 

1. Jarosz Janusz 

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta 

Kurnyta, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu – 14.2021 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy nowej ulicy w 

Kamiennej Górze – 15.2021 

6. Zaopiniowanie projektu apelu w sprawie konieczności zwiększenia 

zaproponowanej alokacji budżetu unijnego dla Dolnego Śląska w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2021-2027 oraz włączenia Miasta 

Kamienna Góra w zakres wsparcia Funduszu Sprawiedliwej Transformacji – 

16.2021 

7. Zapoznanie się z harmonogramem dyżurów radnych na marzec 2021 r. 

 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
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Ad.4. - 14.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik 

Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 1 do protokołu/. 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan wyjaśniła, że uchwała jest taka sama, jak w roku 2020, 

zmianie uległy tylko kwoty.  

 

Radna V. Majak przypomniała, że do emisji obligacji miało nie dojść. 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan powiedziała, że mimo podjęcia uchwały, emisja obligacji 

może nie nastąpić.  

 

Radny J. Bruździak zapytał, czy nadal jest problem z zaciąganiem kredytów? Czy coś 

się zmieniło w tym temacie? 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan odpowiedziała, że zmianie uległy wskaźniki, jest również 

większa nadwyżka operacyjna. Dodała, że nie wie, jakie obecnie są warunki 

przyznawania kredytów, bo nie sprawdzała. Projekt uchwały jest zgodny z zapisami  

w budżecie miasta na 2021 r. Obecnie nie wiadomo na jakie zadania zostaną 

przeznaczone środki finansowe oraz czy wszystkie serie wykupu emisji obligacji, a jest 

ich 6, zostaną uruchomione - §1, pkt. 5. Jednak procedurę emisji obligacji należy 

przeprowadzić na całą kwotę zapisaną w budżecie.  

 

Radny J. Bruździak zapytał, czy podjęcie tej uchwały jest ostatnim krokiem ze strony 

Rady Miasta? 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan odpowiedziała, że tak, to jest ostatni krok.  

 

 Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały.  

 

Ad.5. – 15.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta /zał. Nr 2 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 



3 
 

Ad.6.  – 16.2021 
 

Projekt apelu wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta /zał. Nr 3 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt apelu – jednogłośnie.  

 

Ad.7.  Zapoznanie się z harmonogramem dyżurów radnych na marzec 2021 r 

 

Komisja zapoznała się z ww. harmonogramem /zał. Nr 4 do protokołu/. 

 

Po uzgodnieniu Przewodnicząca KSS D. Kurnyta będzie pełnić dyżur 5 marca 2021 r., 

natomiast Radny J. Bruździak będzie pełnić dyżur 26 marca 2021 r.  

  

Ad.8. Sprawy różne.  

 

Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Kamienna Góra zwraca się  

z zapytaniem czy Aglomeracja Wałbrzyska w dalszym ciągu będzie pośredniczyć w 

pozyskiwaniu Funduszy Europejskich z nowego rozdania na lata 2021 – 2027, a jeśli 

tak, to jakie działania w tym zakresie podjęła dotychczas Gmina Miejska Kamienna 

Góra? 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie. 

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

 

Ad.9. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołowała: Katarzyna Stasicka 

 

           Przewodnicząca KSS 

 

             /-/ Danuta Kurnyta 


